

Ref. No.: 2019/04/AR/154

24 April 2019

Chief Executive Officer  
Boursa Kuwait  
State of Kuwait

السيد الفاضل/ الرئيس التنفيذي لبورصة الكويت المحترم  
بورصة الكويت  
دولة الكويت

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد،،،

**Disclosure of Information:**  
**Replacement of the Representative Director of**  
**Social Insurance Organisation on the Board of**  
**Directors of Ahli United Bank B.S.C.**

**الإفصاح عن معلومات:**  
**تغيير ممثل الهيئة العامة للتأمين الإجتماعي**  
**في مجلس إدارة البنك الأهلي المتحد ش.م.ب.**

Further to our disclosure dated 1 April 2019 regarding the Social Insurance Organisation ("SIO")'s nomination of Mr. Khalid Mohamed Najibi to replace Mr. Rashed Ismaeel Khalil Al Meer, please note that the Central Bank of Bahrain has approved the appointment of Mr. Khalid Mohamed Najibi as SIO's representative on the Ahli United Bank B.S.C. ("AUB") Board of Directors.

إلحاقاً بإفصاحنا السابق المؤرخ 1 أبريل 2019م بخصوص ترشيح الهيئة العامة للتأمينات الإجتماعية ("التأمينات") للسيد/خالد محمد نجيب بدلاً من السيد/راشد إسماعيل خليل المير، نود الإشارة بأن مصرف البحرين المركزي قد وافق على تعيين السيد/ خالد محمد نجيب كممثل للتأمينات في مجلس إدارة البنك الأهلي المتحد ش.م.ب. ("الأهلي المتحد").

Accordingly, please find attached updated list of the Board of Directors of AUB as at 24 April 2019.

وعليه، تجدون مرفقاً قائمة بأعضاء مجلس إدارة الأهلي المتحد بعد التعديل كما في تاريخ 24 أبريل 2019م.

Yours sincerely,

  
For Ahli United Bank B.S.C.

وتفضلوا بقبول جزيل الشكر والامتنان.

عن/ البنك الأهلي المتحد ش.م.ب.

Copy to: Mr. Amr Moharb, Director of Disclosure Department, Capital Market Authority – Kuwait

نسخة إلى: السيد/ عمرو عبدالعزيز محارب – مدير إدارة الإفصاح المستمر – هيئة أسواق المال – دولة الكويت

<b>AUB Board of Directors</b>	
<b>Name in English</b>	<b>الاسم باللغة العربية</b>
<b>Meshal AbdulAziz Alothman –Chairman</b>	مشعل عبدالعزيز العثمان – رئيس مجلس الإدارة
<b>Mohammad Al Marzooq - Deputy Chairman</b>	محمد المرزوق – نائب رئيس مجلس الإدارة
<b>Mohammad Al Ghanim – Director</b>	محمد الغانم – عضو
<b>Abdulghani Behbehani – Director</b>	عبدالغني بهبهاني – عضو
<b>Ahmed Ghazi Al Abduljaleel – Director</b>	أحمد غازي العبدالجليل – عضو
<b>Abdulla Al Mudhaf – Director</b>	عبدالله المصنف – عضو
<b>Jamal Al Naif – Director</b>	جمال عبدالرزاق النايف – عضو
<b>Mahmoud Difrawy – Director</b>	محمود دفرأوي - عضو
<b>Khalid Mohamed Najibi – Director</b>	خالد محمد نجيبى – عضو
<b>Adel A. El-Labban – GCEO &amp; Managing Director</b>	عادل اللبان – الرئيس التنفيذي للمجموعة والعضو المنتدب

## كتاب الإفصاح والشفافية

ملحق رقم (13)

### نموذج الإفصاح المكمل

التاريخ	24 أبريل 2019م
اسم الشركة المدرجة	البنك الأهلي المتحد ش.م.ب.
عنوان الإفصاح	<u>الإفصاح عن معلومات: تغيير ممثل الهيئة العامة للتأمين الإجتماعي</u> <u>في مجلس إدارة البنك الأهلي المتحد ش.م.ب.</u>
تاريخ الإفصاح السابق	1 أبريل 2019م
التطور الحاصل على الإفصاح	إحاقاً بإفصاحنا السابق المؤرخ 1 أبريل 2019م بخصوص ترشيح الهيئة العامة للتأمينات الإجتماعية ("التأمينات") للسيد/خالد محمد نجيبى بدلاً من السيد/راشد إسماعيل خليل المير، نود الإشارة بأن مصرف البحرين المركزي قد وافق على تعيين السيد/ خالد محمد نجيبى كممثل للتأمينات في مجلس إدارة البنك الأهلي المتحد ش.م.ب. ("الأهلي المتحد"). وعليه، تجدون مرفقاً قائمة بأعضاء مجلس إدارة الأهلي المتحد بعد التعديل كما في تاريخ 24 أبريل 2019م.
الأثر المالي للتطور الحاصل (إن وجد)	لا توجد آثار جوهرية

## Disclosure and Transparency

Appendix No. (13)

### Supplementary Disclosure Form

Date	24 April 2019
Name of Listed Company	Ahli United Bank B.S.C.
Disclosure Title	<b><u>Disclosure of Information: Replacement of the Representative Director of Social Insurance Organisation on the Board of Directors of Ahli United Bank B.S.C.</u></b>
Date of previous disclosure	1 April 2019
Development that occurred to the disclosure	<p>Further to our disclosure dated 1 April 2019 regarding the Social Insurance Organisation (“SIO”)’s nomination of Mr. Khalid Mohamed Najibi to replace Mr. Rashed Ismaeel Khalil Al Meer, please note that the Central Bank of Bahrain has approved the appointment of Mr. Khalid Mohamed Najibi as SIO’s representative on the Ahli United Bank B.S.C. (“AUB”) Board of Directors.</p> <p>Accordingly, please find attached updated list of the Board of Directors of AUB as at 24 April 2019.</p>
The financial effect of the occurring development (if any)	No Material Effect